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Svar på fråga 2023/24:799 av Tobias Andersson (SD) 
Kemikalieskatten på elektronik 

Tobias Andersson har frågat mig om jag och regeringen avser 

att vidta några åtgärder för att avskaffa kemikalieskatten på 

elektronik. 

Det finns för närvarande inga förslag på att avskaffa eller 

förändra kemikalieskatten. Jag och regeringen följer 

utvecklingen på området, inklusive vilka konsekvenser tidigare 

förändringar av skatten får. 

Stockholm den 24 april 2024 

 

 

 

Elisabeth Svantesson 
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